
Prometna varnost še vedno šepa
Vprašanje cestno-prometne varnosti se

pojavlja že vsaj tako dolgo, kot obstajajo
ceste. Vendar pa pri nas zadevo vse preveč
povezujemo z vzgojo ali preventivo, prema-
lo pozornosti pa žal še vedno posvečamo
ustrezni ureditvi cest in razni prometni sig-
nalizaciji, ki je prav tako neobhodna za var-
nost v prometu. S spletom novih obvoznic
smo zdaj za silo obrzdali gnečo v sami Ljub-

ljani, zunaj mesta, po manjših krajih, pa so
čudne ali pomanjkljive prometne rešitve še
vedno nerešljiva uganka za številne voznike
in pešce. Največ zagat je, kot smo izvedeli
od naših tokratnih sogovornikov, še zlasti
okrog slabih cest, pa nepreglednih ovinkov,
pomanjkljivi razsvetljavi, dotrajanih mostov
in drugih pomanjkljivosti.

Masta Markoja, učenka OŠ z Vrhovcev:
»Pri nas še do največ prometnih zadreg

prihaja pri prehodu pred šolo. Tu so sicer
vse potrebne cestne označbe, a kaj, ko voz-
niki največkrat z veliko hitrostjo pridrvijo po
klancu navzodl in s tem ogrožajo pešce.
Nekaj otrok so tako tu že zbili. Po mojem bi
bila še najboljša rešitev za ta problem, če bi
miličniki prišli večkrat semkaj (z radarjem)
nadzirati voznike.«

Jemej Rihar, šofer s Šujice:
»Na Sujici smo letos veliko naredili za

ureditev tega vprašanja: asfaltirali smo kra-
jevne ceste, namestili znake za omejitev hi-
trosti in varnostno uredili uvoze in izvoze
v vas. Še prej smo zgradili tudi nov most čez

Gradaščico. Drugo leto imamo v načrtu as-
faltiranje še dveh cest, s čimer bo dokončno
poskrbljeno za nemoten promet v kraju.«

Nelly Tomšič, dijakinja z Dobrove:
»Se največ skrbi nam povzroča most čez

Horjulko v bližnjem Razorju. Tu stno samo
letos zabeležili že nekaj hudih nesreč. Pro-
metnih znakov je sicer povsod dovolj, ven-
dar pa jih le malokdo upošteva. Potencialno

nevaren je tudi ovinek pri Vrbet proti zgor-
nji šoli, kjer hiša zakriva pregled nad cestiš-
čem. Tu bi bilo treba na vsak način namestiti
ustrezno zrcalo.«

Franci Medved, šofer iz Horjula:
»Slabi prometni varnosti so pri nas krive

največ ceste. Najslabše je na spodnjem kri-
žišču v vasi, kjer stara hiša zastira pregled
nad cesto, na glavnem križišču pa se še
vedno pozna od jaška, ki so ga že nekajkrat
kopali čez cesto.

Manj težav pa je zdaj v kraju z mladimi
vozniki, ki se ob večerih vozijo v disco, kar
je predvsem zasluga domačih miličnikov.«

Damjan Dolničar, učenec OŠ iz Pods-
mreke:

»V Podsmreki vzbujajo še največ zaskrb-
ljenosti tovornjaki, ki se nagnetejo pred Po-
djetjem za urejanje hudournikov. Teh je tam
včasih vse polno in vozniki, ki vozijo mimo,
morajo prav paziti, da se ne zabijejo vanje.
Lahko pa bi namestili tudi kako zrcalo ob
cesti pri Krštof, kjer je ovinek še vedno
nepregleden.« BRANKO VRHOVEC


